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 Möjliga teman för studiebesök 
o Möjligheter att hantera/förhindra översvämningar både via skogsbruket 

och via jordbruket. Helst med koppling till biologisk mångfald och hur en 
ökad biologisk mångfald minskar riskerna för översvämning…… 

o Livsmedelsproduktionen och livsmedelsförsörjningen vid katastrofer och 
kriser.  
Vårt beroende av importerade och transporterade insatsmedel till 
livsmedelsproduktionen och vårt beroende av nationellt transporterade 
livsmedel. Omställning av produktionen till mer baljväxter för 
humankonsumtion etc. 

o Holistic management, kolinlagring etc för att minska klimatpåverkan och 
samtidigt bidra till biologisk mångfald etc. 

 

Vi diskuterar hur vi ska arbete inom Miljö och klimat och fyller på med fler personer 

och diskuterar att skapa undergrupper. Det är en risk att det blir för spretigt att ta in 

för många olika ämnesområden.  

Beredskapsenheten borde vara med i diskussionen om livsmedelsförsörjning vid 

kriser. 

Det har bildats ett kunskapscentrum/kunskapsnav för frågorna om vegetabiliskt 

protein finansierat av Formas och Vinnova.  Det finns flera innovationsprojekt som 

handlar om vegetabiliskt protein. De finns beskrivna i artikelserien för 

innovationsprojekt.  

Det är en fördel om vi kan kombinera flera aktiviteter kring ett och samma tema t.ex. 

en artikel i ämnet, en inspelad intervju (eller podd) och sedan ett inspelat studiebesök 

och kanske mer… 

Allt som kan rymmas inom en existerande mer permanent arbetsgrupp bör utföras 

där. Förslag på aktiviteter som ligger utanför det arbetsgruppen vill och kan prioritera 

genomförs då i de mer tillfälliga utmaningsdrivna aktivitetsgrupperna. 

 

Johan och Lotta tar med sig förslagen på olika teman och tankar kring 

klimatanpassning och diskuterar med Sofia Björnsson hur hon ser på att det passar 

med arbetsgruppen Miljö och klimat. Sedan tas diskussionen med hela gruppen. 

Aktivitetsgruppen för Studiebesök om klimatanpassning inväntar återkoppling.  


